



Protokoll ordinarie styrelsemöte

Möte: Protokoll 2023:08
Tid: 2023-08-21 18.00-20.15
Plats: Teams

Deltagare:

<u>Namn</u>	<u>Signatur</u>	<u>Roll</u>	<u>Närvarande</u>	<u>Frånvarande</u>
Tobias Hansson	TH	Kårchef	x	
Anders Larsson	AL	Vice kårchef	x	
Mats Palm	MP	Sekreterare	x	
Mikael Larson	ML	Kassör	x	
Staffan Björk	SB	Ledamot	x	
Christian Ternblad	CT	Ledamot	x	
Allan Gustavsson	AG	Ledamot	x	
Jonas Hallström	JH	Ledamot		
Eddie Ohlsson	EO	Ledamot	x	
Johan Andersson	JA	Suppleant	x	
Maria Juul	MJ	Suppleant	x	

1 § Mötets öppnande

Tobias Hansson öppnade mötet

2 § Frågan om mötet är stadgeenligt kallat

Mötet är stadgeenligt kallat.

3 § Utsedda att justera protokollet

Christian Ternblad och Staffan Björk utses till att justera protokollet.

4 § Godkännande av föreslagen dagordning

Dagordningen godkändes.

5 § Ekonomi och budgetuppföljning

5.1 § Genomgång av resultat och uppföljning av budget samt estimat

5.2 § Uppdatering av ekonomimallar och formulär så de stämmer överens med nya hanteringen och rutiner. Upprätta/se över logg över avtalsparter och konton. Översyn av kontoplanen önskas.

TH och JA tar fram ett utkast på lathund som övriga styrelseledamöter granskar och kommenterar

5.3 § Sparkonto

Beslut att föra över 200 000:- från Företagskonto till Placeringskonto.

Kvarstår att genomföra 2023-06-20. Ingen info från Johan.

Status? Th flyttade under sittande möte

6 § Gemensamma styrelseärenden

6.1 § Iordningställa SharePoint – uppföljning:

MP och **TH** kontaktar CE ang. historiska dokument - Pågår

MP tar kanslitjänst. Pågår

SB tar ekonomi. Pågår

CT tar verkstadsgruppen. Pågår



TH tar Styrelsen och stadgar. Pågår

ML tar Kommunikation. Pågår

ML tar Enduro. Pågår

Mål: Samtliga delar skall vara klart tills den **30/10-23**

6.2 § Arbetsmöte och uppgiftsfördelning

Kommer att genomföras 20230918 18-21 på Husie

7 § Kansli/Post

Frågan ställd uppåt Försvarsmakten att kvittera ut fler nycklar än de vi har tillgång till idag.

Status? Inget svar

8 § Medlemssystemen

MyClub för fakturor.

Separat arbetsmöte om att sätta upp systemet och att se över vårt sätt att arbeta i systemen.

Finns det något sätt att bli mer effektiv och underlätta hanteringen?

Staffan är sammankallande till detta arbetsmöte.

Klart för drift senast mitten av september.

Status? SB siktar på att ha det klart att vi kör fakturering via MyClub till den 15/9

9 § Myndighetskontakter

9.1 § Möte med Friv gällande gröna sidans verksamhet.

Status? Fortfarande inget möte inplanerat. Påtryckningar från Styrelsen mot Friv görs angående ett möte.

9.2 § Länsstyrelsen Skåne

Avtal mellan kåren och Länsstyrelsen har inkommit.

Kommentar till avtalen: FMCK Malmö godkänner inte de skrivelser som är inskickade till oss för granskning. Vidare förhandlingar angående avtalen fortsätter, frågor om CMR verksamhet bör lyftas på riksnivå.

Avtal angående Länsstyrelsens lån av FMCK Malmö mc förhandlas vidare.

Fortfarande inget från FMCK Riks gällande avtal.

10 § Gemensam utrustning och materiel

10.1 § BMW Dakar behöver ses över

JH driver

10.2 § EKY102 släp har körförbud sedan 1/6 p.g.a. utebliven besiktning. Mikael ordnar så att någon löser besiktning asap.

Reparation och besiktning ombesörjs av Mikael Kanstrup. Konto skapat på Besikta: vi besiktigar alltså där mot faktura. Besiktning görs tidigast vecka 34.

Status? ML bevakar

10.3 § Återlämning av 12-20 tält

Återlämning av tidigare utskänkta tält till FM kan komma att ske under hösten då kåren ej har använt denna utrustning på lån tid samt delar av utrustningen är helt oanvänd samt att FM har ett ökat behov av denna utrustning igen. Kontakt med SSK Friv är tagen för hur återlämningen skall ske, finns inga gåvobrev på utrustningen

10.4 § Återlämning av ungdomsutrustningar

Kontakt är tagen med SSK för att reda ut och avsluta gamla ärenden gällande



ungdomsutrustningar från tidigare militär ungdomsverksamhet, ingen återkoppling har skett.
Ärendet kvarstår. TH

10.5 § Traktor EJK 610 Volvo T600, behov utav försäljning. - EO kan tänka sig att ordna försäljningsprocessen med stöd av kassören

EO har mandat att genomföra försäljningen till bästa pris

10.6 § Förslag att investera i en motordriven slaghacka att dra bakom ATV.

EO tar fram ett kostnadsförslag.

11 § Gemensam kommunikation inkl. hemsidan

11.1 § Säkerheten på vår sajt

Vår sajt stängdes av One 9 augusti p g a att *malware* placerat i vårt filsystem. Problemet åtgärdades under dagen och vår sajt öppnades igen under eftermiddagen.

Frågeställning: ska vi investera förbättrad säkerhet för att minimera risken för *hack* eller intrång?

One rekommenderar *SiteLock* till en kostnad av 73,75 kr/mån.

Beslut: Använda *Sitelock* på One. ML kontaktar

11.2 § Hemsidan

CMR sidan behöver justeras för att få in intressenterna på rätt väg.

Därefter byggas upp så den ger matnyttig information om konceptet först riktat till individerna, därefter till myndigheter eller kommuner etc.

MJ tittar på detta så fort hon kan.

bordlägges

12 § Medlemsfrågor

12.1 § Medlemspremieringar

Lördag 12 augusti deltog nio engagerade medlemmar i arrangemanget *TKA (Thomas Kongshøj Adventure)* på Feddet i samarbete med Thomas Kongshøj. Syftet var att erbjuda medlemmar som varit aktiva i arbetet med vår verksamhet på Revingehed en möjlighet att dels belönas, dels för att samverka för att stärka gemenskap och motivation för fortsatt engagemang. TKA finansierades med stöd av föreningen och en egenavgift på 1500 kr.

En över förväntan framgångsrik satsning.

13 § Gröna sidan

13.1 § Ordonnansverksamhet samt Mc 258

Eric Offenbartl skickat en fråga om intresse finns att köra del av eller hela enduroklassikern.

Emanuel driver ang. GGN, behov av anskaffning av viss mtrl

Försöka se om vi kan få stöd från Försvarmakten, bil, bränsle o dyl. TH och EO undersöker.

13.2 § Eftersök i augusti har skett av Hemvärnet där ordonnanser har deltagit.

Flera lärdomar har dragit och ett arbete för att utveckla förmågan har påbörjat.



13.3 § CMR

En kurs är avklarad, 6-7 st från FMCK Malmö deltog

14 § Rekrytering

14.1 § CMR

Statusrapport

14.2 § HV

Inget att rapportera

Drift och underhåll Robothallen

Inget att rapportera

15 § HÖF inkl. körspåret

15.1 § Inga bokningar tilldelade från FM se punkt (Myndighetskontakter)

Förfrågningar om att få köra har inkommit från medlemmar

16 § Specifik kommunikation Gröna sidan

Inget att rapportera

17 § Enduro & Revinge

17.1 § Träningsaktiviteter

Förberedelser inför höstpremiären 12 augusti genomfördes av områdesansvariga och zonvärdar 29 september, 4 och 5 augusti.

17.2 § Ungdomsverksamhet

EO försöker få till en prova på dag för ungdomar till hösten - läggs på is tillsvidare i brist av tid och fler engagerade föräldrar.

(ML) Vi registrerar allt fler barn, ungdomar och föräldrar. Vi har tidigare dryftat frågan om hur vi återaktiverar en mer organiserad form av ungdomsverksamhet med ett tydligt ledarskap. Vi har vid flera olika tillfällen under en längre tid lyft behovet med föräldrar och andra medlemmar. Det finns ett intresse och svaret vi ibland får är att: jodå, inte omöjligt. Därifrån till att någon aktivt tar ledarskap eller engagerat driver mindre eller större frågor har en bit kvar. Alltså: vi behöver ta ett större krafttag för att få en eller flera ungdomsledare på plats. Hur? Kanske en skrivelse till föräldrar med medlemskap i FMCK Malmö med information om stöd som t ex utbildning, medel för aktiviteter, stöd från oss i styrelsen, ... och eliminera annat som kan ses bromsklossar. EoR hanterar

17.3 § Tävlingar

17.3.1 § Sydendurocupen

Ansökan godkänd av Svemo

Genomförs 23/9

17.3.2 § Förfrågan från SCCS angående tävling på Revinge under 2024

Behandlas av EoR som rapporterar löpande

17.4 § Föreningsutveckling, enduro

Inget att rapportera

17.5 § Tävlingsorganisation

Kallelse till planeringsmöte inför Sydenduro ska skickas

planeringsmöte genomfört nästa möte blir veckan innan tävling genomförs.

17.6 § EO har fått sin godkända tävlingsledarlicens.

17.7 § Styrgrupp

Diskussioner inom EoR har påbörjats



- 17.8 § Drift och underhåll Revinge**
*Saknar zonvärdar på några områden, mest kritiskt ungdomsområden +
"crosslingan" svårt att få vårdnadshavare till barn/ungdom att engagera sig.*
- 17.9 § Specifik kommunikation Enduro & Revinge**
*Beta Scandinavia kommer till Revinge och erbjuder provkörning av 2024års modeller
16 september – EO ansvarar*
- 17.10 § Träningsläger**
Franz "Frazze" Löfqvist planerar träningsläger till den 30 september på Revinge.
- 18 § Civil verksamhet & trafiksäkerhet**
- 18.1 § Touringverksamhet**
*Tysklands-resa kommer att genomföras sista helgen i augusti, så gott som allt är
klart sista detaljerna löses innan avfärd. 6 deltagare*
- 18.2 § Trafiksäkerhetsarbete**
Inget speciellt att rapportera
- 18.3 § Övriga frågor**
TH och MP tittar på EGO avtal och Krigskårchef
- 19 § Nästa möte**
Datum: 2023-09-18 Arbetsmöte
Tid: 18–21
Plats: Husie
Mötet avslutas
Tobias Hansson avslutade mötet.

Protokollet skrivet av: Mats Palm

Protokollet justerat av:

Christian Ternblad

Staffan Björk